

SECURITIES ACT

Pursuant to the provisions of the *Securities Act*, the Commissioner of the Yukon Territory is pleased to and doth hereby order as follows:

1. Part 1 of the Act shall not apply to bonds, debentures and other debt securities issued by Roymor Ltd., provided that such securities are only offered and sold by registered brokers or salesmen or through a chartered bank, trust company, insurance company or credit union.

Dated at Whitehorse, in the Yukon Territory, this 23rd day of September, A.D., 1977.

Administrator of the Yukon

LOI SUR LES VALEURS MOBILIÈRES

Conformément aux dispositions de la *Loi sur les valeurs mobilières*, il plaît au Commissaire du territoire du Yukon de décréter ce qui suit :

1. La Partie I de la Loi ne s'applique pas aux obligations, débetures et autres titres d'emprunt émis par Roymor Ltd., sous réserve que ces titres ne soient offerts et vendus que par des courtiers ou des vendeurs inscrits ou par l'entremise d'une banque à charte, d'une société de fiducie, d'une société d'assurance ou d'une caisse de crédit.

Fait à Whitehorse, dans le territoire du Yukon, le 23 septembre 1977.

Administrateur du Yukon